
Zápisnica 
z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 12. marca 2010 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní: Ing. Dušan Spáč, Ing. Boris Szorád, Ivan Behúl, Ing. Jozef Lauko, 
             Ing. Stanislav Beňo, Jozef Bojda,  Marián Humenský, Ing. Marián Vrabec  
 
Ospravedlnený: Jozef Pagačovič 
 
 
 
 Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval, že prítomní poslanci sú 
v nadpolovičnej väčšine a sú uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili 
overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Marián Vrabec, Ivan Behúl. Zároveň jednohlasne 
odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Boris Szorád, Ing. Jozef Lauko, Ing. 
Stanislav Beňo. Program rokovania bol upravený nasledovne: body 10-analýza kontrolnej 
činnosti za r. 2009, 11-kontrolná správa o práci s uzneseniami a 12-kontrolná správa 
o vybavovaní sťažností a petícií občanov za r. 2009 boli zaradené za bod 2-voľba 
overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. Takto upravený program poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili.  
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo analýzu kontrolnej činnosti za rok 
2009 a na základe pripomienok Ing. Vrabca požiadalo hlavného kontrolóra obce 
o vypracovanie podrobnejšej analýzy kontrolnej činnosti za rok 2009 a túto predložiť na 
najbližšie zasadnutie OZ v Lužiankach. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie kontrolnú správu o práci 
s uzneseniami OZ v Lužiankach za rok 2009. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie správu hlavného kontrolóra 
obce o práci so sťažnosťami za rok 2009. 
 
 Starosta obce v informatívnej správe informoval prítomných o spoločenskej akcii 
„Fašiangová paráda“, ktorú zorganizovala kultúrna komisia pod vedením Jozefa Bojdu spolu 
so speváckou skupinou „Lužiančanka“. Po tejto akcii sa uskutočnila kultúrna akcia 
„Pochovávanie basy“. Z investičných akcií je to oprava Domu smútku na starom cintoríne, 
dokončenie bezbariérového vstupu do kultúrneho domu, vybudovanie vodovodu a plynovodu 
na Vodárenskej ulici. V sále kultúrneho domu bolo zhotovené nové pódium  a boli ušité 
a zavesené nové bočné závesy. Previedla sa rekonštrukcia dvoch miestností, WC a chodby 
slúžiacich pre našu obecnú políciu. Vybudovanie cesty - predĺženie na Radošinskej 
a Závodníkovej ulici je v riešení. Bol podaný projekt „Revitalizácie obce“. 
 
 Náčelník obecnej polície predniesol správu, v ktorej informoval o výberovom konaní 
na obecných policajtov. Informoval o zabezpečení materiálovo technického vybavenia 
obecnej polície v našej obci. Ďalej informoval o riešení situácie s naším občanom Ľubošom 
Sochorom. 
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O 17.50 hod. sa dostavil na rokovanie Obecného zastupiteľstva v Lužiankach  
Ing. Spáč. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo výkaz o výkonoch, nákladoch 
a tržbách v mestskej autobusovej doprave a schválilo poukázať chýbajúce náhrady vo výške  
24 973,-€ za obdobie r. 2009 v súlade so zmluvou o výkonoch vo verejnom záujme 
v mestskej doprave zo dňa 19. 03. 2007 a jej dodatku č.2. zo dňa 02. 10. 2009 (všetci za). 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach poverilo starostu obce  uzatvorením zmluvy na rok 2010 
na vykonávanie mestskej autobusovej dopravy s firmou Veolia Transport Nitra pre našu obec 
vo výške nákladov roku 2009 (všetci za). 
 
 Starosta obce informoval prítomných poslancov o výzve na demontáž, montáž 
a pripojení verejného osvetlenia a rozhlasu na uliciach Rastislavova od č.82 až. č. 202, 
Ciolkovského, Kaplanova a Na Ihrisko. Firma Enermont  s.r.o. Nitra predložila cenovú 
ponuku na montáž verejného osvetlenia a rozhlasu a na materiál. Ing. Vrabec uviedol, že 
cenová ponuka by mala byť rozpracovaná podrobnejšie. Zároveň navrhol, aby sa 
prehodnotilo, či by nebolo efektívnejšie vybudovať bezdrôtový rozhlas pre celú obec. Ivan 
Behúl navrhol aby sa montáž verejného osvetlenia a rozhlasu dala naceniť aj iným firmám. 
K tomuto názoru sa pripojil aj Ing. Beňo, ktorý je ochotný osloviť viaceré firmy na 
predloženie ponúk. Starosta obce navrhol, že osloví firmu Enermont s.r.o. Nitra, aby svoju 
ponuku viac rozpracovala a táto ponuka bude predložená na nasledujúce zasadnutie OZ 
v Lužiankach. 
 
 Od 17.45 hod. do 17.55 hod. bola prestávka. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo rozpočet komisií OZ pre 
rok 2010 a zároveň prerozdelilo a odsúhlasilo z rozpočtu obce finančné prostriedky na dotácie 
športovej organizácie, spoločenským a záujmovým organizáciám, pre komisie zriadené pri 
OZ v Lužiankach v zmysle odsúhlaseného návrhu (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo vnútorný predpis  
„O rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely“ (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo rozpis normatívnych prostriedkov pre 
ZŠ s MŠ v Lužiankach na rok 2010 na prenesený výkon štátnej správy v školstve podľa 
predloženého návrhu (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť speváckej skupiny „Lúč“ 
o poskytnutie miestnosti k úschove rekvizít a nácviku piesní, ale nakoľko obec nemá 
v súčastnej dobe k dispozícii takého priestory, odporučilo starostovi obce pri rekonštrukcii 
priestorov kultúrneho domu zabezpečiť pre spevácke súbory nimi požadované priestory 
(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Stanislava Líšku o prenájom 
reštauračných priestorov v kultúrnom dome a prenájom neschválilo (všetci za neschválenie). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Martiny Maťovej 
o jednorázovú sociálnu výpomoc a túto neschválilo (za neschválenie Ing. Spáč, Szorád, 
Behúl, Bojda, Humenský, Ing. Vrabec, zdržali sa Ing. Lauko, Ing. Beňo). 
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 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Júlie Bratskej o umiestnenie 
dcéry do sociálneho zariadenia. Ing. Lauko, predseda sociálnej a zdravotnej komisie zisťoval, 
či si dcéra  p. Bratskej podala žiadosť do sociálneho zariadenia. Zistil, že dcéra si žiadnu 
žiadosť nepodala. OZ v Lužiankach požiadalo náčelníka obecnej polície o preskúmanie 
uvedeného stavu. O stave veci bude náčelník obecnej polície informovať na najbližšom 
zasadnutí OZ v Lužiankach (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo udeliť cenu starostu obce 
nasledovným občanom: Karol Bláha, Peter Šelméci, Dezidéria Horková, Marián Humenský, 
Ing. Karol Slivkanič, Ladislav Varečka, MUDr. Eva Horváthová. Cena obce bude udelená 
Eve Jančíkovej a Karolíne Cimprichovej (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo posedenie ku Dňu učiteľov na  
26. marca 2010 o 16.00 hod. (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach sa dohodlo, že obhliadka vytýčenej trasy 
kanalizácie v našej obci sa uskutoční dňa 13. marca 2010 o 8.00 hod.(všetci za). 
 
 V diskusii Ing. Vrabec chcel vedieť, kedy bude dokončená rekonštrukcia Domu 
smútku. Starosta obce uviedol, že nakoľko začalo mrznúť, práce museli byť prerušené.  
Ing. Vrabec uviedol, že sa mu p. Koubek sťažoval, že pred pohrebom jeho príbuzného si 
musel sám pozametať plochu pred Domom smútku, nebola zabezpečená elektrická energia, 
ani ozvučenie. Ing. Vrabec taktiež poukázal na nevhodné umiestnenie VOK-u pred Domom 
smútku. Ďalej uviedol, že pri snežení je hneď potrebné odhŕňať bočné ulice. Chcel vedieť, či 
je podpísaná zmluva s firmou RADAR s.r.o., Zbehy na odhŕňanie snehu. Starosta obce 
uviedol, že takáto zmluva nie je podpísaná a ani predpisy to nedovoľujú. Ivan Behúl navrhol, 
aby boli oslovení občania, ktorí majú traktory a tí by sneh odhŕňali. Starosta obce uviedol, že 
už boli oslovení, ale nemali záujem. Ing. Vrabec uviedol, že posyp ulíc bol spravený neskoro 
a v súčasnej dobe je potrebné, aby bol posyp z ulíc odstránený. Ing. Vrabec v diskusii ďalej 
uviedol, že prepojovacia ulica medzi Kaplánovou a Rastislavovou ulicou je v dezolátnom 
stave, pri daždi sú v uličke veľké mláky a nedá sa cez ňu prejsť. Starosta obce uviedol, že 
ulička bude riešená v revitalizácii obce. Ing. Vrabec upozornil, že na Kaplánovej ulici stojí 
pred rodinnými domami veľa áut a nedá sa tadiaľ prejsť. K tomuto sa pripojil aj  
Ing. Jozef Šabo, ktorý uviedol, že na všetkých bočných uliciach stoja autá. Ing. Beňo navrhol, 
aby sa dala na každú ulicu dopravná značka Zákaz státia. Starosta obce uviedol, že majitelia 
áut, ktoré dlhodobo stoja na uliciach budú vyzvaní, aby tieto z ulíc odstránili. Ing. Vrabec 
ďalej informoval o sťažnostiach občanov na správcu našej farnosti. Navrhol, aby bol pozvaný 
na najbližšie zasadnutie OZ. Taktiež uviedol, že je potrebné lepšie osvetliť areál materskej 
školy, nakoľko sa tam po zotmení zdržujú mladiství, ktorí znečisťujú okolie škôlky. Ďalej 
uviedol, že je potrebné obmedziť vstup áut do areálu materskej školy. Ing. Vrabec chcel 
vedieť, ako je to s opílením lipy v areáli kostola, ktoré žiadala Mária Tomovičová. Starosta 
obce uviedol, že lipu nie je možné opíliť, nakoľko správca farnosti nedal na to súhlas, 
Ing. Šabo upozornil na výtlky na Venušinej ulici. Ďalej upozornil, že pri rieku Nitra sú 
vyvážané torzá áut. Navrhol, aby pri schválení prevádzkovania pohostinstiev bolo riešené aj 
parkovanie pred  týmito pohostinstvami. 
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Ing. Lauko chcel vedieť, či podnikatelia uhradili dane. Ing. Koscelanská uviedla, že dane boli 
uhradené. Ing. Lauko ďalej navrhol, aby obecná polícia kontrolovala majiteľov psov, ktorí 
nechávajú svojich psov voľne pobehovať na prechádzke pri rieke Nitra. Ing. Lauko navrhol, 
aby na odhŕňanie snehu boli prijatí ľudia, ktorí by pracovali na dohodu. Taktiež uviedol, že 
autobusové zastávky, by mali odhŕňať verejnoprospešní občania.  
Ing. Lauko upozornil, že v noci autá nedodržiavajú predpísanú rýchlosť a jazdia príliš rýchlo. 
Mala by sa na túto skutočnosť znovu upozorniť štátna polícia. Ing. Lauko chcel vedieť, či 
v základnej škole funguje posilňovňa. Jozef Bojda uviedol, že posilňovňa funguje. 
Ing. Beňo uviedol, že investičné akcie sa schvaľujú bez návrhu rozpočtu a požiadal OZ aby 
schválilo, že po výberovom konaní bude cena diela schválená obecným zastupiteľstvom. 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo, že každá investičná akcia bude pred jej 
realizáciou schválená OZ (všetci za). 
Ing. Beňo uviedol, že nový cintorín Kajsa je ešte potrebné oplotiť pletivom z jednej strany. 
Ďalej chcel vedieť, ako pokračuje predĺženie Závodníkovej ulice. Starosta obce uviedol, že 
s vybudovaním prístupovej cesty sa začne po vysporiadaní vlastníckych vzťahov. Ing. Beňo 
ďalej uviedol, že by bolo potrebné stavať v obci nájomné byty pre mladé rodiny. Starosta 
obce uviedol, že poslanci OZ schválili, že nájomné byty sa stavať nebudú. 
Ing. Lauko navrhol, aby si mohli podnikatelia dať inzerciu do obecnej tabule. Starosta obce 
uviedol, že podnikatelia si môžu dať inzerciu do Lužianských novín. 
 

Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé riadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                 Ing. Marián Vrabec               Ivan Behúl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


